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Datum 21 september 2021

Steller vragen Ad de Graaf

Onderwerp Kostenbesparende maatregelen Wmo

Op 9 september ontving de gemeenteraad van Voorschoten antwoorden op vragen van de 
PvdA- fractie (Z/21/52973/263685) inzake de kostenbesparende maatregelen Wmo. De 
PvdA- fractie dankt het College voor het beantwoorden van de vragen, maar heeft nog een 
vraag over de beantwoording van vraag 4, bovenaan bladzijde 3 van het document:

Vraag 4: In het verlengde hiervan verzoekt de PvdA de wethouder de raad te informeren over 
de instructies aan de Wmo- consulenten over de wijze waarop zij geacht worden af te zien 
van een inkomenstoets, maar wel moeten nagaan of er voldoende financiële ruimte om de 
huishoudelijke hulp zelf te bepalen.

Antwoord College: De raad gaat niet over de instructies in de werkwijze omdat zij een 
kaderstellend en controlerend orgaan is. De raad heeft wel inzage in de beleidsregels van de 
Wmo. 

De PvdA is enigszins verbaasd over dit antwoord en vraagt het College het volgende in 
overweging te nemen. Volgens diverse artikelen in de Gemeentewet mag het College geen 
informatie met de Raad delen als het algemeen belang daarmee kan worden geschaad. Daar 
lijkt in dit geval geen sprake van te zijn. Verder is de strekking van de Gemeentewet dat het 
College op hoofdlijnen de informatie verstrekt, behalve als het detail politiek relevant is. Dit 
is in de ogen van de PvdA het geval; het zit hem in dit geval in het detail. De PvdA- fractie is 
de mening toegedaan dat geen inkomenstoets uitvoeren, maar wel als overheid vragen naar 
de financiële situatie van bewoners, zich slecht met elkaar verhoudt en de facto elkaar 
uitsluit. Het kan niet van beiden één zijn. Het ministerie van VWS is hier naar enkele 
gemeenten toe, ook vrij duidelijk over geweest. Een dergelijk topic mag, zo zegt het 
ministerie, geen onderwerp van gesprek zijn in een zogenaamd keukentafelgesprek (zie: 
Minister De Jonge: ‘Leusden moet inkomenstoets bij uitvoering Wmo terugdraaien’ | Leusder Krant | Nieuws uit 
de regio Leusden ). Het College geeft in haar antwoord aan dat zij denkt dat dit nog steeds zeer 
wel mogelijk is. Daar laten wij ons als PvdA- fractie graag van overtuigen, mits wij kunnen 
teruglezen hoe deze instructie aan de Wmo- consulenten precies is vormgeven. Om als 
gemeenteraad onze controlerende taak goed uit te voeren, horen we dus graag van het 
College wat de instructies aan de Wmo- consulenten zijn. 

Aldus, de PvdA- fractie heeft na aanleiding van het bovenstaande de volgende vragen:

1. Vindt het College het niet- verstrekken van de richtlijnen voor Wmo onderdeel uit 

https://www.leusderkrant.nl/lokaal/politiek/750875/minister-de-jonge-leusden-moet-inkomenstoets-bij-uitvoering-wmo
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maken van het beschermen van het algemeen belang?
2. Hebben de Wmo- consulenten na aanleiding van het Collegebesluit, een handreiking 

gekregen om de gesprekken met bewoners te kunnen voeren? 
3. Zo ja, dan ontvangen wij per ommegaande graag een exemplaar van deze richtlijn.
4. Zo nee, wat is de reden dat er geen richtlijn is uitgevaardigd?
5. Per wanneer zijn de keukentafelgesprekken -in nieuwe vorm- begonnen? 
6. Hoeveel van deze gesprekken zijn er sinds 15 juni 2021 al gevoerd?

Toelichting (indien nodig):


